
 

 

 

於互聯網交易選擇不收取"執行交易"通知表格 

Opting-Out from "Trade Execution" Notifications of Internet Trading Form 

請將已填妥之表格郵寄或傳真至(852) 3426 9702 Please sign and return the completed form by mail or fax to (852) 3426 9702 

客戶號碼 Account Number :     

客戶名稱 Account Name : 

 
□ 不收取互聯網交易執行通知 / Opt out from receiving Internet Trade Execution Notifications 
 
本人／吾等已閱讀下列風險披露聲明及明白所提及的風險，並確認及同意下列風險披露聲明。 
 
I/We have read the below risk disclosure statement and understood the risks mentioned below, and acknowledge 
and agree the below risk disclosure statement. 
  

 

 

風險披露聲明 Risk Disclosure Statement 
本風險披露聲明並非盡列，可能不時以其他風險披露修訂或補充。This following risk disclosure statement is not 

exhaustive and may be amended or supplemented by additional risk disclosures from time to time.  

 

(1) 客戶確認並承擔因為於互聯網交易選擇不收取"執行交易"的通知而引致的相關風險。The Client acknowledges and 

bears the risks associated with opting out from receiving prompt notification on internet trade execution. 

(2) 於互聯網交易選擇不收取"執行交易"的通知，客戶可能未能盡早了解其交易帳戶的交易狀況。By opting out from 

receiving prompt notification on internet trade execution, the Client may not be able to understand the trading status of 

Client’s trading accounts as early as possible. 

(3) 沒有即時通知，客戶可能未能及時知道、發現及/或停止所有潛在未經授權交易或網上交易帳戶的黑客入侵或異常

活動。此舉可能導致客戶未能採取措施降低或減輕與網上交易相關的潛在風險予以保護客戶的網上交易帳戶。Without 

prompt notification, the Client may fail to know, detect and/or stop all potential unauthorized transactions; hacking 

activity or abnormal activity of Client’s trading accounts in a timely manner. This may result in the Client failing to take 

measures to reduce or mitigate potential risks associated with internet trading and thus unable to protect internet 

trading account of the Client. 

(4) 客戶將承受一切引致黑客入侵風險和互聯網交易風險增加或其他原因，可能會導致損失或損害的責任。The 

increase in hacking risks, internet trading risks or otherwise may result in losses or damages of the Client who will 

solely and wholly be responsible for such losses and damages. 

(5) 如客戶因於互聯網交易選擇不收取"執行交易"的通知而有所損失或損害，交銀國際證券有限公司不會就此而負上任

何責任。BOCOM International Securities Limited shall not be responsible for any losses or damages the Client may 

suffer for the risks associated with opting out from receiving prompt notification on internet trade execution. 

(6) 沒有即時通知可能招致某些不能預見的風險。The absence of prompt notification may invoke risks which are 

unforeseeable. 

 

 

 

 

  

Client Signature 客戶簽署   

Date 日期:                        


